

# SSMC

مدينة الشيخ شخبوط الطبية  
Sheikh Shakhbout Medical City

## عيادة الذاكرة



800 SSMC | ssmc.ae  
7 7 6 2



# SSMC

مدينة الشيخ شخبوط الطبية  
Sheikh Shakhbout Medical City

## THE MEMORY CLINIC



800 SSMC | ssmc.ae  
7 7 6 2



The Memory Clinic at Sheikh Shakhbout Medical City, in partnership with Sakina, is a specialised medical facility dedicated to providing care for individuals with cognitive impairments. Our goal is to offer full support to improve and maintain overall mental and functional health of the patients.

What sets the Memory Clinic apart is its uniqueness in the region. The clinic offers comprehensive and integrated care through a multidisciplinary team, which includes:

- **Neuropsychiatrist:** Conducts a thorough medical assessment to understand your overall health and identify any factors that may affect your brain health.
- **Psychologist:** Performs memory tests to assess cognitive functions and develops a support plan to improve memory.
- **Occupational Therapist:** Evaluates the patient's ability to perform daily activities to help maintain their independence and enhance their quality of life.
- **Care Coordinator:** Monitors the patient's condition, facilitates care within the clinic by addressing all patient needs, and provides necessary support to ensure a comfortable and effective treatment experience.

Each member of this team is highly qualified in their field, working collaboratively to deliver the best care possible.

We are here to support you every step of the way. Visiting the Memory Clinic is an important step in preserving your memory and mental health, and ensuring that you continue to perform daily activities independently and safely.

عيادة الذاكرة في مدينة الشيخ شخبوط الطبية، بالشراكة مع سكيانة، هي عيادة متخصصة تهدف إلى تقديم الرعاية الصحية والدعم الكامل لمن يعانون من مشكلات في الذاكرة. هدفنا هو تقديم الدعم الكامل لتحسين وظائف الدماغ والمحافظة عليها وتعزيز الصحة العقلية والوظيفية بشكل شامل.

ما يميز عيادة الذاكرة هو أنها خدمة فريدة من نوعها في المنطقة، تقدم رعاية شاملة ومتكاملة من خلال فريق متعدد التخصصات، يتكون من:

- **طبيب نفسي عصبي:** يجري تقييم طبي شامل لفهم الحالة الصحية العامة وتحديد أي عوامل قد تؤثر على صحة الدماغ.
  - **أخصائي نفسي:** يجري اختبارات للذاكرة لتقييم وظائف الدماغ، ويعمل على وضع خطة دعم مناسبة لتحسين الذاكرة.
  - **أخصائي علاج وظيفي:** يقيم قدرات المريض على القيام بالوظائف اليومية، لمساعدته في الحفاظ على استقلالته وتحسين جودة حياته.
  - **منسق الرعاية:** يتابع حالة المريض، ويعمل على تسهيل الحصول على الخدمات في العيادة وتلبية كافة احتياجات المريض، وتقديم الدعم اللازم لضمان تجربة علاجية مريحة وفعالة.
- يتميز كل عضو في هذا الفريق بمؤهلات عالية في مجاله، ويعمل بشكل تعاوني لتقديم أفضل رعاية ممكنة.
- نحن هنا لدعمكم ومساعدتكم في كل خطوة. زيارتكم لعيادة الذاكرة هي خطوة مهمة في سبيل تحسين الصحة العقلية والجسدية والنفسية، وتعزيز الذاكرة والقدرة على القيام بالأنشطة اليومية بشكل مستقل وآمن.

